

六年級(Grade 6) 第二次段考通知

- 一、5/5 (五) 上午舉行英文科考試，考後照常上課。(全日課)
- 二、5/9 (二) 上午舉行國語科考試，考後照常上課。(全日課)
- 三、5/10 (三) 上午舉行數學科考試，考後照常上課。(全日課)

以下為各科段考範圍：

日期	時間	科目	考試範圍 Test Range
5/9 (二)	上午 8:20   上午 9:20	國語 Chinese	第五課~第八課、統整活動二
5/10 (三)	上午 8:20   上午 9:20	數學 Math	第四單元、第五單元 70 % 成果發表會準備活動 30 %

英文 Reading	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Text Comprehension Quiz x 3 (25%)</li> <li>2. Reading Skill Activity x 3 (25%)</li> <li>3. Renaissance Activity (25%)</li> <li>4. Bilingual Showcase Slide(s) + Oral Presentation (prior to the actual date with parents) (25%)</li> </ol> <p>The above will be calculated into a score out of 50 (replacing the section test score). This is separate from the daily grade score.</p> <p>*work <u>completion</u> and <u>punctuality</u> are extremely important; please carefully follow instructions and timelines.</p>
英文 English	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 3 tests (30%)</li> <li>● Travel Brochure on Tainan (20%) (format 2%, content 10%, design 3%, skit 5%)</li> </ul>
自然 Science	3 Quizzes (50%), Research Report (25%), Showcase Project (25%)
社會 Social Studies	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Group poster on Taiwan and the Voyages of Discovery (content 20%, design 10%, PowerPoint 20%, group effort 10%)</li> <li>● Individual work (presentation 30%, effort 10%)</li> </ul>

※ 5月8、9日課後才藝不上課；課後家接班照常上課。

There are no after-school classes on May 8-9; after-school care is as scheduled.

